

Title (en)
Folding box, especially for the packaging of hygienic products.

Title (de)
Faltschachtel, insbesondere zur Verpackung von Hygieneprodukten.

Title (fr)
Boîte pliante, spécialement pour l'emballage de produits hygiéniques.

Publication
EP 044444 A1 19910904 (DE)

Application
EP 91101586 A 19910206

Priority
DE 4006224 A 19900228

Abstract (en)
In a folding box, especially for the packaging of cosmetic cloths, such as tissues and the like, having a removal opening (28), which is provided in a top wall (4) and closed by a tear-off element (32), and a film (39) arranged on the inside of the top wall (4) and at least partially bridging the removal opening (28), simple disposal is made possible due to the fact that the film (39) consists of the material of the folding box blank (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Faltschachtel, insbesondere zur Verpackung von Kosmetiktüchern, wie Tissues und dergleichen mit einer in einer Deckwand (4) vorgesehenen, durch ein Aufreißelement (32) verschlossenen Entnahmöffnung (28) und einer auf der Innenseite der Deckwand (4) angeordneten, die Entnahmöffnung (28) wenigstens teilweise überspannenden Folie (39) wird eine einfache Entsorgung dadurch ermöglicht, daß die Folie (39) aus dem Material des Faltschachtelzuschnitts (1) besteht <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 83/08

IPC 8 full level
B65D 83/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 83/0805 (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] DE 3813780 A1 19891102 - EICKMANN KARL [DE]
• [Y] DE 3839180 C1 19900118

Cited by
EP1188689A1; EP2403388A4; EP4393832A1; US5884804A; US6230929B1; WO0224550A1; WO2007062701A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
EP 044444 A1 19910904; DE 4006224 A1 19910829

DOCDB simple family (application)
EP 91101586 A 19910206; DE 4006224 A 19900228